
Styrelsen informerar:  

Hösten kryper snabbt på oss och så även säsongsavslutningen. Vi i Styrelsen jobbar nu främst 
med att summera året och förbereda föreningen på bokslut och nytt årsmöte. Planeringen av 
kommande års kick off är i full gång.  Boka redan in 12 januari då vi vill se så många som möjligt 
på Såstaholm för vår årliga träff med alla ledare i föreningen.  

 

Nedan är punkter som alltid förekommer på mötena. 

• Ekonomi – följer vi budget? Hur ser medlemsantalet ut i föreningen. Behövs någon speciell 
action för att stärka upp ekonomin eller någon speciell investering.  

• Lagstatus – här redovisas statusen för alla våra lag från de ansvariga ledamöterna. 

• Kommunikation och marknad – Ansvariga ledamöter föredrar från sina respektive områden.  

• Klubbchefen informerar om föreningen i stort och om status på Vikingavallen.  

 

Några punkter som vi i styrelsen jobbar med under hösten inför kommande år:  

• Våra arvoderade tränare: Sportchefen jobbar nu intensivt med att träffa samtliga arvoderade 
ledare inför avslut av säsongen -24 och planera för säsongen -25. Detta gäller även 
fastställandet av akademitrupper -25. 

• Fortsatt fokus på att förbättra och förtydliga vår kommunikation. Ett medlemsbrev kommer att 
tas fram och skickas ut under november. 

• Satsningen på Dam och Flicksidan. Uppföljning av vår satsning, utvärdering och 
verksamhetsplan framåt. 

• Fördelningen av plantider. Inomhus och utomhus. Vi vet att vi tappar tider inomhus mot 
föregående år och vi för en kommunikation med övriga fotbollsföreningar kring detta. Vi vet att 
Sportkontoret brottas med tilldelningen av plantider främst kring vinterfördelningen. Det är ett 
stort pussel att lägga och vi gör vad vi kan för att stötta klubbens ansvariga kring detta.  

• En ny årskull står inför att delas i bredd och elit. Ett enormt viktigt och tidskrävande arbete för 
alla inblande. Där vi under det gånga året haft uppe denna fråga på våra möten och också tillsatt 
en styrgrupp för att stärka processen med tydliga riktlinjer. Där vår strävan alltid är att så många 
Frejare som möjligt tar plats i båda spåren. Vi i styrelsen är eniga i att vi som förening behöver 2 
spår för att vara konkurrenskraftiga men också stärka den bredd som är så otroligt viktig för både 
tjej och killlag. Denna punkt kommer ni också se på agendan till mötet på Såstaholm.   

•  Medlemsantalet – Vi fortsätter att växa, vi har kö till vissa årskullar och Sportkontoret 
tillsammans med ledare för respektive årskull jobbar på olika lösningar. Här är plantilldelningen 
ett stort problem. 

• Kvarterscupen genomfördes och likaså Frejdagen. Föreningen stod som värd för Anstalts SM 
på Vikingavallen när 18 anstalter från hela Sverige och dess personal drabbade samman. Under 
senare delen av hösten så genomförde vi även Vikingacupen med nytt rekord på anmälda lag. 
Under helgen så tampades 68 lag i strålande höstväder. 



 

 

• Föreningens hemsida - här finns all viktig information för våra ledare och medlemmar. Hur gör 
vi den mer tillgänglig så att man söker den information som finns där. Där vi i rådande stund ser 
över hemsidan, för att göra nödvändiga justeringar. Här fortsätter vi att se över och förtydliga 
sidan. 

• Policydokument ses över och nya tas fram. En ny Krishanteringsplan är framtagen och 
publicerad. 

 

Vi kan alltid bli bättre, vilket är vårt motto.  

Därför är det extra viktigt att vi får inspel av er ledare. Tycker ni att det finns frågor som borde 
behandlas av styrelsen, säg till, prata med oss när ni ser oss på IP. På hemsidan hittar ni vilka 
som sitter i styrelsen och flera av oss är nera på IP löpande under hela veckan.    

Likväl så har vi många nya ledare varje år, vilket är en förutsättning i vår utveckling. Där vi gärna 
ser att ni som varit ledare i ett par år, sträck ut handen till nya ledare för att tipsa om bra cuper, 
stöttning i rotationsträning, träningsupplägg etc. Plus tips kring vilka viktiga funktioner som 
behövs i ett lag och hur man kan få flera föräldrar engagerade etc.   

Föräldrar engagemanget är otroligt viktig och varje enskild föräldrer behöver inte ha 
fotbollskunskaper för att kunna hjälpa till. Det finns flera olika sätt att stötta er som leder lagen 
där vi på hemsida sammanställt tips kring vilka dessa uppgifter är.  

Vi i styrelsen är stolta, glada och imponerade av er alla som stötter, leder, utvecklar och 
engagerar er i alla Frejlag. Något som stärker och bygger kulturen i föreningen och gör oss 
attraktiva.  

Stort lycka till i år så ses vi på Vikingavallen och tveka inte att stöta på oss när vi ses på IP.  

Styrelsen   


